

2.4G 无线 鼠标 光电鼠标 鼠标工厂

产品名称	2.4G 无线 鼠标 光电鼠标 鼠标工厂
公司名称	深圳市百利得科技有限公司
价格	23.00/个
规格参数	品牌:OEM 型号:7100 适用机型:台式机
公司地址	中国 广东 深圳市宝安区 深圳市宝安区固戍东山五厂1栋3楼
联系电话	86 0755 27492129 15817387695

产品详情

品牌	OEM	型号	7100
适用机型	台式机	与电脑连接方式	无线
类型	光电鼠标	光电分辨率	1000 (dpi)
按键数	6 (键)	接口	USB、PS/2
操作距离	10 (m)		

技术规格：

1.无线传输距离：10m2.无线载波频率：2402mhz-2480mhz3.无线工作频道：16个，自动跳频4.额定工作电流：[8-15ma@1.5v/3v](#)5.按键行程：0.8mm6.按键力度：60-70 ± 10g7.按键寿命次数：300万次

产品特征：

1.人体工程学设计，外观时尚，手感舒适。2.专业光学定位技术，定位更精准。3.智能迷你接受器，自动连接，无需繁琐对码。4.高达1600多万种的id编码设计,增强鼠标的抗干扰特性;5.任意的360围绕使用角度,远达10米以上的操控距离;6.独特的智能电路管理设计，让鼠标更聪明省电;7.分辨率500-1000dpi可调频,享受您的无线自由空间;8..系统要求:windows2000/xp/vista/linux/7/及mac操作系统

-----2.4g technical spec.1.rf：2402mhz-2480mhz2.rf operation channel：16，automatic frequency hopping3.rated voltage：1.5v4.rated current：12-20ma5.max. acceleration：14ft/sec6.usb：ver 1.1/2.0system requirement

1.use with windows 2000/xp/vista/linux/win 7/mac operation system2.one usb available port.

product feature:

1.2.4ghz digital wireless transmission,operation distance is up to 10 meters.2.built-in mouse memory,no recoding is needed after battery replacement.3.intelligent power-saving technology,the service life of one alkaline battery is up to six months4.intelligent connectivity,no need to code,plug-and-play.5.ergonomically designed,comfort grip.6.dormant class control and more power-saving hibernation connectionless.7.600dpi/1200dpi cursor speed adjustable.8.shortcut button can be used to browse the internet or applications, easily on the toolbar "forward" and "backward" function9.power swith,in the case of not using power off completely.

cautions:1.operation distance is closely related to the environment.2.battery life may be different for personal habit of using mouse.3.in case of mouse failure,please check battery power and replace it as necessary4.the mouse will shut off automatically and enter sleeping mode for saving power when it"s not used for a long time.to wake it up,press the right or left button.5.never waste the battery and will it in fire.put battery into battery recycle bin.

备注:

- 1, 做货预付订金30%, 出货时付清余款。
- 2, 交期收到订金并确认做货样品后,根据实际订单数量及工厂排单安排指定交货期限, 一般7-12天内交货(具体双方另议)
- 3, 根据产品型号可登陆我司网站查询图片。
- 4, 以上报价含一色logo,不包含rohs材料, 含rohs材料加单价的10%。
- 5, 可以根据客户图样订做鼠标
- 6, 以上图片只供款式确认, 做货以样品为准。
- 7, 以上报价有效期为30天
- 8, 未尽事宜, 双方协商

公司名称: 深圳市百利得有限公司

公司地址: 深圳市宝安区固戍新围石街东山五厂三楼

联系人: 戚经理

移动电话: 15817387695

电话: 0755-23047685

传真：0755-29305849

qq：2388684009